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سرمقاله

باز هم زلزله ...
ادامه از صفحه یک

که شاید اگر بعد از هر زلزله به طور مثال زلزله 
بم اقدامات اساسی و زیر بنایی انجام داده بودیم 
اینک با این میزان تخریب در زلزله خوی مواجه 
نبودیم و یا حداقل مدیریت بحران روان تر و 

کارساز تری داشتیم. 
ممکن است بگویید ساختمان هایی که از قدیم 
این راحتی ها  به  توان  را نمی  اند  ساخته شده 
کار  این  برای  بسیاری  بودجه  و  ساخت  ایمن 
لازم است اما آیا به راستی  تمام ساختمان های 
آسیب دیده و یا تخریب شده قدیمی بوده اند؟ 
تاسف و تامل آن زمان رخ می دهد که مشاهده 
می شود بسیاری از ساختمان های نو ساز و یا 
کم سال ساخت نیز در زلزله آسیب دیده و یا 
مطرح  که  اساسی  پرسش  و  شده اند  تخریب 
می شود آن است که این ساختمان ها با توجه 
به نداشتن ایمنی و مقاومت لازم چگونه مجوز 
ساخت گرفته اند؟ و اصولا نقش شهرداری ها 
با  اعضایش  که  شهرها  شوراهای  همچنین  و 
تبلیغات و شعارها و وعده های بزرگ در انتخابات 
رای می آورند  چیست؟ با  یک  نگاه  اجمالی  
شهرهای  چه  و  کلانشهرها  )چه  شهر ها  به  
در  نظارت  که  دریافت  می توان  هم  کوچک( 
ساخت و ساز ها یکسان و استاندارد نبوده است. 
در یک کوچه با عرض مشخص یک ساختمان 
مجوز ساخت شش طبقه یک ساختمان مجوز 
پنج طبقه  و یک  ساختمان مجوز چهار طبقه 
برای  قوانین ساخت و ساز  می گیرد، و گویی 
نمی شود ،  اعمال  یکسان  مختلف  سازنده های 
را اضافه  ایمنی ساخت  بر  به همین ها نظارت 
کنید! در همین شمال کشور در فاصله کمتر از  
پانصد متری از ساحل  دریا بسیار مشاهده شده 
است که برج های  ده الی بیست  طبقه ساخته 
می شوند درصورتی که به نظر می رسد جدا از 
خطرات محیط زیستی  اصولا در فاصله ی پانصد 
متری از ساحل دریا ساختن بنا هایی با این میزان 
طبقه ایمن و اصولی نباشد، اما پرسش همچنان 

برقرار است چگونه مجوز ساخت می گیرند؟
البته صحبت درمورد مدیریت بحران و نحوه 
امداد و کمک رسانی به مناطق زلزله زده بسیار 
آن  به  مفصل  و  ویژه  طور  به  باید  که  است 

پرداخت. 

در جلسه هیات دولت مطرح شد
ماموریت رئیسی به مخبر

رئیس جمهوری با اشاره به رهنمودهای رهبر انقلاب اسلامی در بازدید از نمایشگاه دستاوردهای 
پیگیری تحقق  برای  را مامور تشکیل کارگروهی  اول رئیس جمهوری  صنعتی کشور، معاون 

توصیه های ایشان و همچنین مطالبات فعالان اقتصادی و تولیدگران کرد. 
سید ابراهیم رئیسی در جلسه روز چهارشنبه هیات دولت با اشاره به گزارش معاون اول رئیس 
جمهوری و وزیر کشور از روند رسیدگی به وضعیت زلزله زدگان خوی، بر تداوم امدادرسانی تا 

سامان یافتن وضعیت آسیب دیدگان از این حادثه تاکید کرد.
رهبری  معظم  مقام  رهنمودهای  به  اشاره  با  همچنین  جلسه  این  در  جمهوری  رئیس 
مامور  را  اول رئیس جمهوری  نمایشگاه دستاوردهای صنعتی کشور، معاون  از  بازدید  در 
تشکیل کارگروهی برای پیگیری تحقق توصیه های ایشان و همچنین مطالبات فعالان اقتصادی 

و تولیدگران کرد.
انتظارات رهبر معظم انقلاب اسلامی در  از  آیت الله رئیسی تلاش برای دستیابی به رشد اقتصادی ۸ درصدی را یکی 
و  معدن  نفت، صنعت،  مختلف همچون  حوزه های  مسئولان  از  و  برشمرد  دولت  از  توسعه  هفتم  برنامه  سیاست های 
کشاورزی خواست که با کار و تلاش شبانه روزی، در جهت افزایش سرمایه گذاری و ارتقای بهره وری در راستای تحقق این 

خواسته تلاش کنند.
رئیس جمهوری اصلاح ساختار نظام بودجه ریزی را نیز از دیگر مطالبات مقام معظم رهبری از دولت عنوان و بر لزوم پیگیری 
و همکاری همه دستگاه ها با سازمان برنامه و بودجه کشور در این خصوص تاکید کرد تا موضوع به زودی در جلسه شورای عالی 

هماهنگی اقتصادی سران قوا مطرح گردد.
رئیس جمهوری در ابتدای این نشست با تبریک آغاز دهه فجر انقلاب اسلامی،  آن را میراث امام راحل و ثمره خون 
مطهر شهدا و احیاگر هویت اسلامی ملت ایران دانست و تاکید کرد: بهترین شکرگزاری این نعمت الهی آن است که 
خود را مدیون انقلاب اسلامی بدانیم و در هر مسئولیتی همه تلاش خود را برای پاسداری از این دستاورد عظیم به 

کار گیریم.

معاون پارلمانی رئیس جمهوری :
سوالی از رئیسی در دستور کار نیست

معاون پارلمانی رییس جمهوری با بیان اینکه هیچ سوالی از رئیس جمهوری در دستور کار 
مجلس نیست، گفت: امروز خبری در برخی روزنامه ها درباره اختلاف مجلس و دولت و 
طرح سوال از رییس جمهوری منتشر شده که هیچ مبنا و اساسی ندارد و باعث شگفتی 

است. 
سیدمحمد حسینی روز چهارشنبه در حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران درباره 
تعامل میان دولت و مجلس گفت: در هفته اخیر طرح استیضاح وزیر بهداشت را داشتیم که 
در ابتدا تعداد امضاهای آن قابل توجه بود اما با گفت وگویی که با نمایندگان انجام شد تعداد 
کاهش یافت و در نهایت استیضاح منتفی شد  و وزیر هم توضیحاتی را در کمیسیون به نمایندگان 

ارائه کرد.
وی افزود: همچنین سوالاتی از وزیر نفت و صمت در مجلس مطرح بود که در آن ها هم سوال کننده 

قانع شد و این بیانگر این است که اگر وزرا پاسخ قانع کننده ای بدهند نمایندگان هم می پذیرند.
معاون پارلمانی رییس جمهوری درباره اینکه امروز خبری در برخی روزنامه ها درباره اختلاف مجلس و دولت و طرح سوال از 
رییس جمهوری منتشر شده که هیچ مبنا و اساسی ندارد و باعث شگفتی است، عنوان کرد: از جمله برخی سایت ها و کانال های 
خبری و خبرگزاری ها که در ایام اغتشاشات فعال بودند و به نوعی آتش بیار معرکه بودند اکنون هم دنبال فتنه انگیزی جدیدی 

هستند تا اختلاف بین مجلس و دولت را دامن بزنند و تلقی شود که اختلاف وجود دارد در حالی که تعامل سازنده است.
حسینی تاکید کرد: خبر این بود که بحث سوال از رییس جمهوری در مجلس مطرح شده که براساس اصل ۸۸ قانون اساسی 
حداقل یک چهارم نمایندگان باید این تقاضا را داشته باشند. ما در سال گذشته یک مورد داشتیم و آن هم منتفی شده است و 

مورد دیگری نداشتیم.
وی یادآور شد: اینکه یک پایگاه خبری یا یک خبرگزاری بنویسد که احتمالا یکی از نمایندگان درصدد جمع آوری امضاء 
هستند - آن هم در آغاز دهه فجر - واقعاً جای تعجب دارد و حسن نیتی در این رفتارها نمی بینیم امیدواریم که این رفتارها 

را اصلاح کنند.

خبر

اخبار

باید اهداف و برنامه سفر گروسی به 
تهران مشخص باشد

با  اینکه  گفت:  اتمی  انرژی  سازمان  رییس 
هم  باز  ایران  از  گسترده  بازرسی های  وجود 
احساس نگرانی می کنند، نشان می دهد دشمنان 
ایران ادبیات و عملیات تخریبی را علیه ما دنبال 

می کنند اما ما از این ها تاثیر نمی گیریم. 
محمد اسلامی، رئیس سازمان انرژی اتمی در 
حاشیه جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: اگر سند استراتژی امنیت ملی آمریکا 
شده  منتشر  سفید  کاخ  و  پنتاگون  توسط  که 
است را بخوانید می بینید چه نقشه های دقیقی 
در  آنها  هدف های  از  یکی  کرده اند.   ترسیم  را 
بحث اقتصادی تخریب ارزش پول ملی، باور و 
اعتماد مردم بوده است. مردم ما در هر کسوتی، 
باید مراقب باشند در دام و نقشه دشمن گرفتار 
نشوند. به نظرم بسیاری از اتفاقاتی که در بازار 
می افتند زیاده خواهی و اجحاف است که برخی 

انجام می دهند. 
اسلامی در رابطه با حملاتی مانند حمله اخیر 
به اصفهان و تاثیر آن در نوع تعامل و همکاری 
و  است  دشمن  دشمن،  گفت:  آژانس  با  ما 
دشمن هم دشمنی می کند و نیاز به هوشیاری 
و ضریب آمادگی برای پاسخگویی دارد. وزارت 
دفاع خیلی زود و به هنگام این موضوع را گزارش 
داد. این حمله را سریع دفع کردند و این اقدام 
ناموفق بود؛ خود آمریکایی ها هم به آن اشاره 
این  به  راجع  صحبت  مرجع  من  البته  کردند. 

موضوع نیستم. 
رئیس سازمان انرژی اتمی در رابطه با زمان 
سفر  این  کرد:  اظهار  ایران  به  گروسی  سفر 
باید اهداف و  نیازمند تدوین و محتوا است و 
ایشان  خود  باشد.  مشخص  سفر  این  برنامه 
اعلام کرده چنین سفری دارد و این سفر بعد 
از اجلاس سری که با وزرای شورای اروپا و در 

پارلمان اروپایی داشتند ، بیان شد.
وی با بیان اینکه ادبیاتی که از سیستم غربی 
منتشر می شود دارای حقایقی است که گفته 
 ۲۰۲۲ تا   ۲۰۲۰ سال های  در  افزود:  نمی شود، 
حدود ۲ هزار بازرسی آژانس انجام داده و در این 
سه سال میزان بازرسی از ایران ۵۰۰ مورد بازرسی 
بوده است؛ یعنی یک چهارم تمام بازدیدها. ما 
در ایران ۲۱ سایت هسته ای داریم و کل دنیا ۷۳۰ 
سایت هسته ای دارد و با این حال باز هم احساس 
نگرانی می کنند و این روند نشان می دهد ادبیات 
آنها را که ادبیات دشمن و عملیات تخریبی است 

و ما از این ها تاثیر نمی گیریم. 
تعهدات  سطح  در  تغییر  درباره  اسلامی 
هسته ای ایران اظهار کرد: ما تعهد جا مانده ای 
نداریم، عملیات روانی و اظهارات آنها متمرکز 
بر بحث برجام است. برجام یک معامله است 
انجام  را  تعهداتشان  وقتی  دارد  دو سمت  که 
نمی دهند دیگر دلیلی ندارد ما پایبند به تعهداتی 
باشیم که با عملیات فشار سعی دارند در ایران 

تشدید کنند.

نیاز مردم خوی به چادر لحظه به 
لحظه درحال افزایش است

نماینده مردم خوی در مجلس شورای اسلامی 
تاکید کرد: شب گذشته دمای هوا در خوی به 
منفی ۷ درجه رسید و برای تامین چادر، وسایل 
گرمایشی و پوششی به اقدام فوری و جدی نیاز 

داریم. 
عادل نجف زاده در گفت و گو با ایسنا با اشاره 
زده  زلزله  مناطق  در  مردم  وضعیت  آخرین  به 
از زمان زلزله  خوی، بیان کرد: حدود چهار روز 
در خوی می گذرد. در اولین ساعات وقوع زلزله 
هلال  مدیرعامل  کشور،  وزیر  همراهی  با  بنده 
احمر، مدیریت بحران کشور و بنیاد مسکن کشور 
حجم  متاسفانه  کردم.  پیدا  حضور  منطقه  در 
تخریب ها بالا است. با توجه به اینکه تکرار زمین 
لرزه ها را داریم و پس لرزه های زلزله ادامه داشته 
و سازه ها ضعیف هستند مردم می ترسند که در 

خانه ها بمانند.
رغم  علی  متاسفانه  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
در  مجلس  در  بنده  شفاهی  و  کتبی  تذکرات 
خصوص ضرورت توجه به مقاوم سازی سازه ها 
در بافت های فرسوده، حاشیه شهرها و روستاها، 
شاهد هستیم که سازه ها با کوچک ترین لرزش 
در حال از بین رفتن هستند. تکرار پس لرزه ها نیز 
سبب شده تا مردم آرامش لازم در خانه های ترک 
خورده هم نداشته باشند. جا دارد بنده از همه 
نهادهای خدمات رسان تشکر کنم. اما با توجه به 
اینکه در فصل سرما قرار داریم و دیشب دمای هوا 

به منفی ۷ درجه رسید ما نگران مردم هستیم.
نماینده مردم خوی در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: نیاز مردم به چادر لحظه به لحظه 
در حال افزایش است. من خواهش می کنم در 
تامین چادر و وسایل گرمایشی اقدام جدی صورت 
گیرد. تا این لحظه نزدیک به ۲۷ هزار چادر در 
سطح شهرستان خوی توزیع شده است. خدمات 
نیز لحظه به لحظه به خوی می رسد اما باز هم 
به توجه جدی نیاز داریم. بسیاری از مردم هنوز 
خدمات دریافت نکرده اند. روز گذشته نیز آقای 
مخبر در منطقه حضور داشتند و به عنوان معاون 

رئیس جمهوری از نزدیک وضعیت را دیدند.
از  نیز  مخبر  آقای  کرد:  تاکید  ادامه  در  وی 
نبودند. بنده شخصا به  وضعیت چندان راضی 
تقاضا  جمهوری  رئیس  از  مردم  نماینده  عنوان 
می کنم ورود جدی به این موضوع داشته باشند. 
این سومین زلزله است که در طول دو سال اخیر 
جدی  حضور  شرایط  است.  داده  رخ  خوی  در 
هستیم  امیدوار  طلبد.  می  را  جمهوری  رئیس 
بتوانیم با تامین امکانات مورد نیاز نظیر چادر و 
وسایل گرمایشی و پوششی مردم را از بحران به 

وجود آمده در فصل سرما نجات دهیم.

همکاری های ایران و کره شمالی 
توسعه یابد

کشورمان  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس 
در پیامی، انتصاب ژنرال »پاک ایل سو« را به 
عنوان رئیس ستاد کل نیروهای مسلح کره شمالی 
تبریک گفت و تاکید کرد: همکاری های دو کشور 
و  منطقه ای  ثبات  و  صلح  استقرار  مسیر  در 
مقابله با هرگونه اقدام برهم زننده امنیت جهانی 

و یک جانبه گرایی، بیش از پیش توسعه یابد. 
سردار سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح  در پیامی به  ژنرال »پاک ایل 
سو« انتصاب وی را به عنوان رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح جمهوری دمکراتیک خلق کره 
تبریک گفت. سرلشکر باقری در ادامه افزود: 
همکاری های دو کشور در مسیر استقرار صلح 
و ثبات منطقه ای و مقابله با هرگونه اقدام برهم 
زننده امنیت جهانی و یک جانبه گرایی، بیش 
از پیش توسعه یابد. رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح جمهوری اسلامی ایران در این پیام برای 
و  موفقیت  آرزوی  شمالی  کره  ملت  و  دولت 

سربلندی کرد.

محمدباقر قالیباف در سخنرانی خود به مناسبت 
)ره(  امام خمینی  در حرم  بهمن ماه  فرارسیدن ۱۲ 
به  را  امام خود  ایران  روز ملت  این  در  بیان کرد: 
آغوش کشید و روز دیدار ملت با امام امت است. 
تاریخی ترین لحظه برای همیشه ملت ایران اسلامی 
ما همین روز است. این روز عزیز را در طلیعه دهه 
فجر به یکایک برادران و خواهران تبریک می گویم 
همچنین میلاد باسعادت امام جواد )ع( و فرارسیدن 
میلاد امیرالمومنین را و ایام ماه رجب را به همه ملت 

ایران تبریک و تهنیت دارم.
همه  پرفتوح  روح  به  کرد:  اظهار  ادامه  در  وی 
شهدای انقلاب، دفاع مقدس، شهدای مدافع حرم 
و سیدالشهدای مدافعین حرم شهید عزیز و گرانقدر 
شهید سلیمانی و شهدای مدافع حرم و امنیت و 
همه شهدایی که جان خود را تقدیم اسلام و ایران 
عزیز کردند که امروز من و شما در سایه آن امنیت 
داشته باشیم و مسیر انقلاب و راه امام تحت رهبری 
مقام معظم رهبری ادامه پیدا کند درود می فرستم.

به  کرد:  تصریح  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
روح پرفتوح امامی که جز برای خدا کلامی نگفت 
و جز در راه خدا گامی برنداشت امامی که در عصر 
مظلومیت دین و معنویت چه در جهان اسلام و چه 
در این کره خاکی در عصری که سیطره کمونیست 
بود  پوشانده  را  امپریالیسم همه جوامع جهانی  و 
ایستاد درود می فرستم. این مردم با باور و اراده قیام 
خود را شروع کرده و میراث گرامی اسلام را از گنج 
حجره ها بیرون آوردند. امام توانست در مبارزه با 
ظلم وحدت در جامعه اسلامی ایجاد کند و بدون 
شک عزت امروز ما مدیون امام امت و شهدا است. 
امروز در جوار امام و شهدای انقلاب جمع شده ایم تا 

بار دیگر با راه امام و شهدا بیعت کنیم.
پیروزی  جشن  فجر  دهه  اینکه  بیان  با  قالیباف 
ملت است، تاکید کرد: همه باید شاد باشیم و به 
باید تلاش  ما  کنیم.  افتخار  فرهنگی  و  روز  چنین 
کنیم که اگر نهادها و سازمان ها در این مسیر کاری 
برای بزرگداشت انجام می دهند، خدمت به مردم 
است. این انقلاب و  این جشن مردمی است و مردم 
صاحب انقلاب هستند و اگر کمکی انجام می دهیم 

نیز برای مردم است.
وی اظهار کرد: خدا را شاکریم که اهداف انقلاب 
اسلامی همچنان برای ما مشخص و روشن است 
آزادی  استقلال،  می کنیم؛  آن حرکت  به سمت  و 
و عدالت اهدافی است که به دنبال آن هستیم و 
بدون  اسلامی  انقلاب  داده ایم.  هزینه ها  آن  برای 
حضور مردم هیچ معنایی ندارد و اسلامی نیست؛ 
مردم اساس این انقلاب هستند و آنها هستند که 
و  دنبال  جامعه  در  را  دینی  احکام  و  میدانند  در 

پیاده سازی می کنند.
یکی  کرد:  تاکید  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
برای  امام)ره(  حضرت  که  مهمی  شاخص های  از 
این انقلاب گذاشته بودند، مردمی بودن آن است. 
ابزار  بر  تکیه  دشمنان  مقابل  در  ما  امروز  قدرت 
نظامی و موشک های قدرتمند ما نیست؛ بدون شک 
اینها بخشی از قدرت ما و مایه افتخار ما هستند 
و این قدرت را نیز مردم در دوران دفاع مقدس تا 
به امروز توانستند تولید کنند اما بدانید که انقلاب 
ما در قلب یکایک مردم ماست و چون قلب مردم 
همراه آن انقلاب بود این انقلاب مستحکم و اسلامی 
به پیش خواهد رفت. امروز مردم ما از ما این مطالبه 
را دارند که همه اهداف انقلاب را متوازن پیش ببریم 
و به همان میزان که توجه به حوزه ظلم ستیزی و 
استکبار ستیزی داریم که از شاخص هایی است که 
امام راحل آنها را تبیین نمودند و اساس کار ماست، 
به همان میزان نیز به اقتصاد مردم و فرهنگ جامعه 

و مسایل اجتماعی جامعه نگاه کنیم.
قالیباف افزود: اگر ما اهداف انقلاب را متوازن پیش 
نبریم و شکلی کاریکاتوری از آن بسازیم خواسته 
انقلاب و مسیر درست نیست. وقتی بر مردم تاکید 
داریم حسنش بر این است که اگر اشتباهی کردیم، 
مردم ناظرند، می بینند و به ما تذکر می دهند؛ مردم 
می بینند و از ما نقد و انتقاد و اگر لازم شد اعتراض 
می کنند؛ اینها اساس انقلاب اسلامی و باورهای ما 

از انقلاب اسلامی است.
انقلاب  قطار  که  کرد: خدارا شاکریم  عنوان  وی 
امروز  گذاشتند  بنا  امام)ره(  که  ریلی  همان  روی 
مقام معظم رهبری این پرچم را در دست گرفتند 
انقلاب  آرمان های  تحقق  برای  مسیر  همان  در  و 
و اسلام و عزت مسلمین و احیای اسلام به پیش 
می روند. همانطور که رهبری فرمودند این انقلاب بی 
نام خمینی در هیچ کجای دنیا شناخته شده نیست. 
دلیل اینکه ما در این مسیر به طور مطمئن حرکت 
می کنیم و پیش می رویم همان شاخصی است که 
به شما  امام فرمودند که هر موقع دیدید دشمن 
سخت تر گرفت و فشار را بیشتر کرد، حاکی از آن 
است که در صراط مستقیم و مسیر انقلاب حرکت 
می کنید و هر موقع دشمن در کنار شما آمد و از شما 

احساس خطر نکرد بدانید که در مسیر نیستید و در 
ریل حرکت نمی کنید.

به  شاخص  این  داد:  ادامه  مقننه  قوه  رئیس 
امروز در مسیر درست حرکت  ما  ما می گوید که 
البته این به معنای آن نیست که امروز  هستیم؛ 
که در ریل حرکت کردیم حتما به مقصد رسیدیم، 
خیر بلکه در میانه راه هستیم و سختی های زیاد 
البته که فرصت های  و دشمنی های زیادی داریم. 
بزرگی هم داریم و ۴۴ سال تجربه به ما نشان داده 
است که آنجایی که مبتنی بر سنت های الهی حرکت 
همیشه  دادیم،  تکیه  خودمان  مردم  به  و  کردیم 
گره گشا و موفق بوده ایم؛ مهم این است که ما در 
این مسیر هستیم و در آن متوقف و از ریل خارج 
مقصد  به  حتماً  مسیر  این  در  ان شاءالله  نشویم. 
منفعل  یعنی  شویم  متوقف  اگر  و  رسید  خواهیم 

شده ایم و انفعال نیز ضعف بزرگی است.
قالیباف با تاکید بر اینکه در ۴۴ سال قبل نشان 
کردیم،  مقاومت  و  ایستادیم  کجا  هر  که  دادیم 
توانستیم و به موفقیت رسیدیم، گفت: مقام معظم 
رهبری در مراسم سالگرد رحلت امام )ره( در تبیین 
کتب امام فرمودند که ۳ شاخص مهم عقلانیت، 
معنویت و عدالت پایه های اساس مکتب حضرت 
امام است که باید آنها را مورد توجه قرار دهیم و 
اینها اساس کار ما در مسیر انقلاب باشند. مرام، 
رسم و باور حضرت امام تکیه بر سنت های الهی بود 
که یکی از مهمترین دلایل پیروزی انقلاب محسوب 
می شود؛ در خرداد ۱۳۴۲ از حوزه و دانشگاه و از 
این را می گفتند که  امام  افراد دور، به  نزدیکان و 
پشتیبانش  که  ظالم  و  مسلح  و  منحوس  رژیم  با 
آمریکاست امکان مبارزه نیست اما امام چون مبتنی 
بر سنت های الهی حرکت کردند و در مسیر حق 
کام برداشتند دیدیم که چگونه این رژیم را از درون 

فروپاشید.
وی تصریح کرد: امام راحل همیشه در جهت گیری 
و مبانی و شاخص های انقلاب صریح سخت گفتند 
و در ضد استکباری، مردمی و اسلامی بودن انقلاب 
و دفاع و کمک و رسیدگی به محرومین و مظلومین 
و مستضعفین فرمودند که یک موی کوه نشینان 
را به همه کاخ نشینان نمی دهم. امام به همه ما 
تا  که کسانی  فرمودند  بیان  با صراحت  مسئولین 

انتهای خط با این انقلاب همراهند که طعم فقر و 
استضعاف را چشیده باشند؛ چراکه صاحبان اصلی 
انقلاب محرومیت و مستضعفین هستند و  این ها 
شاخص های انقلاب است و ما باید در این مسیر 

حرکت کنیم.
رئیس مجلس با بیان اینکه »باید همیشه دشمن 
از  و  بشناسیم  را  او  و  باشیم  داشته  نظر  تحت  را 
هرگز  این  کرد:  اظهار  باشیم«،  آگاه  او  طرح های 
دلیل نمی شود که خودمان و  اشکالات و ضعف های 
خودمان را نبینیم و آسیب شناسی نکنیم. اینگونه 
به  فقط  خودمان  مسائل  شناخت  در  که  نباشد 
نقاط ضعف بپردازیم بلکه مکلفیم هم دستاوردهای 
انقلاب که عظیم و زیاد هستند را ببینیم و ضعفهای 
خودمان را هم ببینیم؛ وقتی از متوازن بودن حرف 
می زنیم، هم باید دشمن را خوب رصد کنیم و هم 
هم نقاط قوت و ضعفمان را بشناسیم و تحلیل کنیم 
و بدانیم در برابر نقاط ضعف خود باید آنها را برطرف 

کنیم نه اینکه آنها را توجیه کنیم.
قالیباف در ادامه با تاکید بر اینکه امروز مکلفیم 
معنای  به  و  باشیم  داشته  مسأله  حل  قدرت  که 
واقعی خادم و نوکر مردم در حل مشکلات شان در 
عرصه های به ویژه اقتصادی باشیم، گفت: این ها 
از وظایف ماست چراکه از قضا دشمن ما به هوش 
است که بر بسترهای ضعف ما سوار شود و آسیب 
بزنند کما اینکه در فتنه های اخیر دیدیم که در داخل 
به  و  ما سوار شدند  بر ضعفهای  و خارج چگونه 
دنبال آسیب زدن به انقلاب اسلامی بودند. نباید 
اجازه دهیم که آرمان گرایی خام یا واقع گرایی وا داده 
بخواهد نوعی کژفهمی را در جامعه ما نهادینه کند 
بلکه باید گوش به فرمان ولی و امام مان باشیم و 
مبتنی بر سنت های الهی متحد و قوی در این مسیر 

حرکت کنیم.
ایران  توانست  اسلامی  انقلاب  کرد:  عنوان  وی 
ما را قوی تر و عزیزتر بکند؛ انقلاب اسلامی هویت 
ایرانی ما را در دوران معاصر از همه زمان ها قوی تر، 
ایران  اینکه  به  باید  امروز  کرد؛  موثرتر  و  اثرگذار 
دوست ترین افراد، انقلابی ترین افراد هستند، توجه 
کنیم؛ مردم و بسیجیان و ایثارگران و جانبازان ما 
برای حفظ این سرزمین چه اسارت ها، قطع عضوها 
و شهدای عزیزی که برای حفظ این سرزمین و ایران 

عزیز تقدیم نکردند. در حقیقت این جمله درست 
است که بگوییم هر کسی که دلش واقعاً برای ایران 

می سوزد و می تپد در مسیر و خط انقلاب است.
اسلامی  انقلاب  و  عزیز  ایران  اینکه  بیان  با  وی 
دمیده  سرزمین  این  کالبد  در  که  است  روحی 
است و از هم جدا نشدنی است، اظهار کرد: آنها 
انقلاب  می زدند،  ناسیونالیسم  از  حرف  روزی  که 
اسلامی درسی به آنها داد و امروز عظمت ایران را 
مشاهده می کنیم. اینکه رهبری در زمان انتخابات 
بر این موضوع تاکید می کردند که اگر حتی برای 
جمهوری اسلامی پای صندوقهای رای نمی آیید برای 
ایران پای صندوق بیایید مفهومی دارد که باید به 
آن دقت کنیم که اگر صادقانه ما به این کلان و 
بیان رهبری ایمان داریم باید آن را مبنای کارمان 
در بیان و عمل مان قرار دهیم که سیاست جذب 
حداکثری را مبنای کار در اداره جامعه قرار دهیم؛ 
امروز دشمن به دنبال دو قطبی سازی و دور کردن 

مردم از هم است.
رئیس قوه مقننه تاکید کرد: در دهه فجر باید همه 
تجربه ۴۴ سال گذشته را نگاه و نقاط قوت خود را 
قوی تر و نقاط ضعف مان را برطرف کنیم و به صورت 
اسلامی  انقلاب  و  عزیز  ایران  از  روشن  و  صریح 
مطمئن  و  برویم  پیش  به  و  کنیم  دفاع  عزیزمان 
باشیم که در حل مشکلات مان به ویژه اقتصادی و 
اجتماعی مان باید همین مسیر را طی کنیم تا بتوانیم 
راه شهدا و امام شهدا را تحت رهبری مقام معظم 

رهبری به پیش ببریم.
قالیباف در پایان با بیان اینکه دهه فجر فرصتی 
است،  عزیز  جوانان  کردن  نگاه  و  مطالعه  برای 
تصریح کرد: در این دهه باید در راستای جهاد تبیین 
موضوعات انقلاب را به درستی تبیین کنیم و روایت 
درست و بدون تحریف از انقلاب اسلامی و عظمت 
آن و همچنین افتخارات و دستاوردهای آن بگوییم 
و درباره چگونگی در حل مسائل و مشکلات با هم 
حرف بزنیم و در سایه فرامین رهبری و وحدت و 
انسجام کامل به پیش برویم. ان شاءالله مسیری 
راطی کنیم که فردای قیامت مدیون شهدا و امام 
و  مردم  رضایت  نیز  دنیا  این  در  و  نباشیم  شهدا 
بیاوریم چراکه  را به دست  رضایت رهبر عزیزمان 

رضایت امت و امام تبلور رضایت خداوند است.

قالیابف به مناسبت 1۲ بهمن در حرم مطهر مطرح کرد

مردمناظرند،میبینندوبهماتذکرمیدهند
رئیس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: ملت ایران با باور و اراده قیام خود را شروع کرد و بدون شک عزت امروز کشور را مدیون امام )ره( و شهدا هستیم. 

رئیس مجلس 
گفت:  وقتی 

بر مردم تاکید 
داریم حسنش 
بر این است که 

اگر اشتباهی 
کردیم، مردم 

ناظرند، 
می بینند و به ما 
تذکر می دهند؛ 
مردم می بینند 

و از ما نقد و 
انتقاد و اگر لازم 

شد اعتراض 
می کنند
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